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Evaluering av temamøte for foreldrene med Lena Renstrøm 
Mjåland.  
 
Alle sier de var veldig fornøyde med prestasjonen. Det var tydelig 
observert en interessert foreldregruppe. Samlingene etterpå var veldig 
nyttige og gode tema kom opp. Det har kommet i stand samlinger 
mellom enkelte foreldre hvor tematikken allerede var aktuell for deres 
barn.  
 
Det er beklagelig at det ikke har blitt noe mer undervisning / info for 
ungdommene i tematikken. Mjåland fra fylkeskommunen har vært 
sykemeldt, så det har ikke vært mulig for Birgitte å få kontakt med henne. 
Hun vil forsøke å få dialog med henne igjen. FAU håper at det vil være 
mulig å få til et opplegg de siste skoledagene før sommeren.  
 
FAU minner om at neste års FAU bør forsøke å videreføre dette 
opplegget og sikkert lurt å starte med det tidligere i skoleåret. 
Tilbakemeldinger vi har fått etter opplegget er at det er aktuelt for det 
laveste trinnet også, fordi grupper etableres tidlig.  
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Kort referat fra årsmøtet i KOMFUG. Silje hadde deltatt på årsmøtet. 
 
KOMFUG (kommunalt foreldreutvalg i grunnskolen) er et forum for FAU.  
Det drives av frivillige, meget stramt budsjett. Engasjerte medlemmer i 
KOMFUG.  Mye tema om tilstand på skolene, dårlig økonomi mange 
steder. Havlimyra er som rektor sa på forrige møte godt stilt og merker 
ikke den dårlige økonomien på samme måte. KOMFUG arrangerer også 
Foreldrekonferansen. Monica deltokpå denne i høst. Den burde vært 
frontet mer. Flere skoler bruker denne Foreldrekonferansen som 
temakveld. De arrangerer også FAU-prisen: de som gjør den «driftigste» 
jobben.  
Det hadde også kommet inn forslag om å hospitere i hverandres FAU.  
 
Kommunalt foreldreutvalg i grunnskolen (KOMFUG) har en politisk 
representant. De har også laget nettsider som info til FAU. KOMFUG 
fungerer som et talerør inn til skolepolitikken.  

Silje 
Tron
dsen  

14 Natteravn 29.mars. Tilbameldinger?  
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Ingen på møte hadde deltatt, men en hadde ektefelle som gikk. 
Tilbakemelding om at det hadde vært godt oppmøte og at det oppleves 
nyttig. Det observeres mye unge på byen og det er også inntrykk av at 
illegale rusmidler er i større omløp. Regn denne siste kvelden og det 
bidrar kanskje til mindre folk på byen. Godt samarbeid med politi.  
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Sosialt arrangementer på trinnet før skoleavslutning. 
De fleste har gjennomført eller planlagt sosialt arrangement for våren.  
En klasse  var på Evjetun på en vellykket overnattingstur arrangert av 
foreldre.  
 
Det kommer opp avslutningsarrangementet for 10. trinn. Som rektor 
forrige møte informerte om vil dette være todelt torsdag 19.6. Det er ikke 
plass til at alle kan delta samtidig. Skole bestiller pizza. Enighet om at vi 
gir blomster til alle kontaktlærerne. 
 
Avslutning og blomsteroverrekkelse vil bli klassevis, utført av 
FAU-representanten i hver klasse. Vi blir da enig om at hver representant 
ordner gave fra sin klasse til kontaktlærerne. Ca 50 kr pr elev. De fleste 
har brukt opp pengene i klassekassen. 
 
Spørsmål vedr. 17. mai: Frivillig. Det gis ikke avspasering for å gå i tog, 
og dette er FAU helt enig i.  
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Ny møtedato 3. juni. Ønskelig at vara også stiller.  

Rektor  Rektor informerer om ny lov vedr. permisjonsregler som trådte i kraft 
august 24. 
Det har over lang tid vært sett behov for å stramme inn 
permisjonsreglementet. Viktig at dette spres og at foreldre forstår at det 
ikke er enkelt å søke permisjon. Det oppmuntres til å ikke søke mye 
fravær på våren i 10. klasse og også unngå fravær i første del av 
8.klasse. Rektor kommer til å informere om dette ved oppstart i 8. klasse. 
Rektorgruppen har definert alt over to dager som «flere dager» og det 
må ikke overstige 10 dager på ett år. Høyt sykefravær eller annet fravær 
vil kunne føre til at man får nei på søknad om permisjon. Permisjon må 
heller ikke søkes for nærme eksamen.  
 
Anbefales å lese forskriften i sin helhet (på Lovdata). Rektor minner på 
viktigheten av å etablere gode holdning mht fravær og at foreldre og barn 
må se på skolen som «jobb».  
 
Info om dette legges ut på skolens hjemmeside.  
 
Ellers informerer rektor om at ting går bra på skolen. Ny inspektør fra 
høsten. 
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